
Møre og Romsdal Sau og Geit 

 
Postadresse: Kontor:  Telefon: Bankgiro:   

  Telefax:   

  E-post:  

  

Referat fra styremøte 
 
Tid: Torsdag 28. mai 2020 

Sted:  Teams 

 

Til stede: Ronald Slemmen, Kristian Indreeide, Anlaug Rekaa, Jon Kåre Løvoll, 

Mats Ranes, Jarle Hauge og Stig Runar Størdal 

  
 Sak 7/20   Utarbeide ny handlingsplan 2020-2025 

- Ronald orienterte om NSG sentralt sine prioriteringer og satsinger. 

 

Innspill i møtet: 

- Beite. Rettigheter, gjerdeproblematikk 

- Rovvilt 

- Lønnsomhet. Styrke økonomien, rammer politisk 

- Salg og markedsføring av produkter lam og sau 

- Salg og markedsføring av produkter fra geit 

- Matvaretrygghet/-beredskap 

- Samarbeid sentralledd-fylkeslag-lokallag  

- Styrke aktiviteten i lokallaget, kontaktes av fylkesstyret 

- Større mediaprofilering 

 

Vedtak: 

Innspillene tas med videre i styrets arbeid 

 

Sak 8/20   Annonser hjemmeside 

Forespørsel sendt ut. Jobbes videre med aktører. Må kontaktes på telefon, hvis ikke respons 

på epost. Husk å sende faktura til avtalte annonserer.  

 

Vedtak: 

Saken tas til etterretning 

 



Sak 9/20 Rovvilt 

Uttatt tre jervehi med valper (7 stk) i Trollheimen, men ikke tispene. MRSG følger opp denne 

saken opp mot rovdyrnemnda. 

- Hvilken organisering er mest hensiktsmessig når det gjelder rovviltregioner? Kontakte 

lokallaga for synspunkter. Sekretær sender epost, med svarfrist 15. juni. 

- Kristian kontakter bondelaget og Fylkesmannen for oppdatert informasjon 

- Uttak av restkvoter etter lisensfellinga. Kristian og Anlaug skriver brev til 

rovviltnemnda, med kopi til medlemmene.  

- Kameraovervåking på jervebåser. Anbefalt av direktoratet. Skal avgjøres av 

departementet, som virker å trenere saken. Ronald følger opp dette opp mot NSG 

sentralt. 

 

Vedtak: 

Saken følges opp som beskrevet i punktene over. 

 

Sak 10/20 Dyregoddagene  

Neppe vanlige dyregodedager i år, pga koronapandemien. Muligens en «digital» variant. 

Anlaug holder oss orientert om situasjonen. 

 

Vedtak: 

Saken tas til etterretning 

 

Sak 11/20 Økonomi i MRSG. Samarbeid med regnskapsfører. Hvordan vil han ha det 

og hvordan vil styret ha det? 

Bytte av kasserer. Foreløpig ingenting skjedd. Styret må vedta hvem som skal være kasserer. 

Det må endres i Brønnøysundregistrene og ordnes med bankfullmakter. Likedan 

fullmaktsstruktur for behandling av regninger, m.m. Styret ønsker kontroll og oversikt på 

økonomien. 

 

Vedtak: 

Jarle Hauge lager et forslag på rutiner på hvordan kassererjobben skal utføres. Dette 

behandles av styret på neste møte. Det avtales et fysisk møte mellom ny og gammel kasserer, 

og Ronald og en til fra styret. Ronald kaller inn til dette møtet, som holdes senest juni i år. 

 

 



Sak 12/20 Utnevne ny kasserer 

Vedtak: 

Jarle Hauge utnevnes som kasserer i Møre og Romsdal Sau og Geit, får fullmakt til å 

disponere lagets bankkonti, og nødvendige fullmakter i Altinn. 

 

 

Sak 13/20 Eventuelt 

a) Jon Kåre ønsker mer saksutredning til saksliste og at den legges ut til informasjon 

for lokallaga (nett, facebook, epost).  

Vedtak: 

Styret støtter dette. 

 

b) Styret ønsker tilbakemelding fra Nortura ang sekretærfunksjonen, da nåværende 

sekretær slutter 31.8.2020 

Vedtak: 

Sekretæren melder tilbake om dette, så fort info foreligger. 

 

c) Fortsette med Teams-møter? 

Teamsmøte fungerer greit, men fysiske møter fortsatt viktig 

Vedtak: 

Styret ser for seg å benytte både fysiske møter og teamsmøter framover 

 

d) Hvem får innkalling til styremøter, i tillegg til ordinære styremedlemmer? 

Vedtak: 

Alle vara og gjeterhundlaget skal få innkallinga til styremøter. 

 

e) Hjemmesida 

Forslag på Mats Ranes som administrator av lagets hjemmeside 

Vedtak: 

Styret støtter forslaget. 



 

 

 

Stig Runar Størdal 

referent 


